
BE A TAIKWUNER

大館人

成為

詳情 Details: 

www.taikwun.hk/taikwuners

細說歷史 Historical Tales 

參與藝術 Artistic Engagement 

凝聚社區 Community Gathering

創造體驗 Creation of Experiences

大館正在招募訪客服務團隊，在活化後的中區警署

建築群為香港帶來獨一無二的歷史藝術體驗。

Tai Kwun is currently recruiting a visitor 
experience team to offer a unique
package of heritage and arts experience
at the revitalised Central Police Station
compound in Hong Kong.



 

  

 

成為大館人！ 

對歷史文物和藝術有興趣？加入我們的團隊吧！ 

 

  

 

  

 

大館，香港的古蹟及藝術館，正在建立訪客服務團隊，在活化後的中區警署建築群為香港帶來獨一無二的歷史

藝術體驗。 
 
每位成員將有機會以兼職形式擔任不同崗位，提供一系列訪客服務、為歷史文物及藝術等節目提供協助。 

 
我們正在尋找具備以下特質的申請人成為訪客體驗團隊成員： 

 充滿熱情 
 



 開朗外向 

 能細心觀察訪客所需及主動提供幫助 

 友善有禮 

 擁有即場解難能力 

 
申請者應具備 ： 

 能操流利中、英文，具備其他語言能力更佳 

 樂意代表大館招待訪客 ，解決他們疑難 

 準備擔任訪客體驗團隊中的不同崗位 

 願意輪班工作，包括周末和假期 

 願意於大館各場地工作（包括室內或戶外地點） 

 
申請方法： 
請於 2018 年 1 月 25 日或之前將你的姓名、聯絡電話及履歷電郵至 parttime@taikwun.hk。 

 
詳情： 
www.taikwun.hk/taikwuners  

  

 

關於「大館」 – 古蹟及藝術館 

「大館」是賽馬會文物保育有限公司的營運名稱。賽馬會文物保育有限公司是香港賽馬會慈善信託基金成立的非牟利

公司，目的是將中區警署建築群活化再用為古蹟及藝術館。中區警署建築群活化計劃是香港特别行政區政府和香港賽

馬會的伙伴合作項目。 

「大館」是昔日警務人員和公眾對前警察總部以至整個建築群的簡稱。賽馬會文物保育有限公司以「大館」為營運名

稱，以示對中區警署建築群歷史的尊重。 

 

  

 

聯絡我們 

電郵: parttime@taikwun.hk   

網址: www.taikwun.hk 

大館為賽馬會文物保育有限公司之營運名稱  
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BE A TAIKWUNER!   
Interested in heritage and the arts? Join us! 

 

  

 

  

 

Tai Kwun, Hong Kong’s centre for heritage and arts, is currently building a visitor experience team to offer a 
unique package of heritage and arts experience at the revitalised Central Police Station compound in Hong 
Kong. 

Each part-time team member may rotate to different part-time roles in providing visitor services and assisting 
in site-wide heritage and arts programmes. 
  

We are looking for applicants with these attributes to join our Visitor Experience Team: 

 Enthusiastic and passionate 
 Outgoing and cheerful 

 



 Helpful and sensitive to visitors’ needs 
 Friendly and courteous 
 Strong on-the-spot problem-solving skills 

  

About the Applicant: 

 Good command of Chinese & English; knowledge of other languages will be an asset 
 Ready to serve as a host of Tai Kwun and handle any visitor inquiries 
 Looking for opportunities to play multiple roles within the Visitor Experience Team 
 Willing to work shifts, including on weekends and holidays 
 Willing to work in any location within Tai Kwun including indoor and outdoor locations 

  

Application Method: 
Email us your name, contact number and CV to parttime@taikwun.hk on or before  
25 Jan 2018. 
 
 
Details:  
www.taikwun.hk/taikwuners 

  

 

About Tai Kwun: Centre for Heritage and Arts 
Tai Kwun is the trading name of The Jockey Club CPS Limited, the not-for-profit operator set up by The Hong Kong Jockey Club 
Charities Trust to operate the centre for heritage and arts at the revitalised Central Police Station compound. The Central Police 
Station Revitalisation Project is a partnership between the Government of the Hong Kong SAR and The Hong Kong Jockey 
Club. 

Tai Kwun (in Chinese: 大館 and meaning the Big Station) was the colloquial name used by police officers and the public alike to 
refer to the former Police Headquarters and the law enforcement complex. The name has been adopted by The Jockey Club 
CPS Limited as a reminder of the historical importance of the compound.  

 

  

 

Contact Us  

Email: parttime@taikwun.hk 

Website: www.taikwun.hk 

Tai Kwun is the trading name of The Jockey Club CPS Limited. 
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